



Q&A # 1

Date: December 13, 2022

Project: Chiller and Water Tower Maintenance

La version française se trouve à la page 3

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question #1

Page 29 of 50 materials and components section, you ask for a list of parts included in the contract. Your coolers are very old and will need to be replaced in the short term (r-123). Can you exclude parts to lower your costs?

Answer #1

Unfortunately, the inclusion of parts is necessary.

Question #2

Page 29 of 50 materials and components section, you ask for a list of parts included in the contract. Can you specify list needed?

Answer #2

See manufacturer's recommendation for preventive maintenance of chillers subject to the call for tenders.

Question #3

On page 34/50 You seem to present the file in all inclusive by specifying the materials included?

Answer #3

Yes, exactly.

Question #4

On page 40/50, you indicate the need for an Eddy analysis which includes the replacement of the tubes ? On old chillers it is difficult to include this type of work.

Answer #4

AAFC understands the difficulty, but this request is necessary.

Question #5

Can you remove from the statement of work part 6 "Spring start-up in April" because the disinfection will have to be done by a chemical treatment company?

Answer #5

The contractor is required to comply with point 6: Spring start-up in April.



Question #6

Is the new chiller controller you just installed included in the contract (service calls) or do you have a warranty?

Answer #6

Must be included in the contract.



Q&R #1

Date: 13 Décembre 2022

Projet: Entretien des refroidisseurs et des tours d'eau

The English version is on page 1

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question #1

Page 31 sur 51 section matériaux et composantes, vous demandez une liste de pièces incluses au contrat. Vos refroidisseurs sont très âgés et devront être remplacés à court terme (r-123). Pouvez-vous exclure les pièces afin de baisser vos couts ?

Réponse #1

Malheureusement, l'inclusion des pièces est nécessaire.

Question #2

Page 31 sur 51 section matériaux et composantes, vous demandez une liste de pièces incluses au contrat. Pouvez me spécifier la liste nécessaire ?

Réponse #2

Voir recommandation du manufacturier pour l'entretien préventif des refroidisseurs sujet à l'appel d'offre.

Question #3

A la page 36/51 Vous semblez présentez le dossier en en tout inclus en spécifiant les matériaux inclus ?

Réponse #3

Oui, en effet.

Question #4

A la page 42/51, vous indiquez la nécessité d'une analyse Foucault qui inclut le remplacement des tubes ? Sur des vieux refroidisseurs, il est difficile d'inclure ce type de travail.

Réponse #4

AAC comprends la difficulté, mais cette demande est nécessaire.

Question #5

Pouvez-vous enlever de l'énoncé des travaux la partie 6 « Mise en route printanière en avril » car les désinfections devront être faites par une compagnie de traitement chimique ?

Réponse #5

L'entrepreneur est tenu de respecter le point 6 : Mise en route printanière en avril.



Question #6

Le nouveau contrôleur du refroidisseur que vous venez d'installer est-il inclus au contrat (appels de services) ou vous avez une garantie ?

Réponse #6

Doit être inclus au contrat.